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 Încheiat azi 28.02.2012 ora 12,cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 
februarie,conform convocatorului,înregistrat la nr.935/22.02.2012. 
 La şedinţă sunt prezenţi 10 consilieri din totalul de 11 câţi numără consiliul 
local, absent motivat fiind dl.Tudosiea.Sunt prezenţi la şedinţă dl.Dumitrescu,delegat 
sătesc,d-na înv. Dumitrescu,dl.Popescu Ionel Gabriel,dl.Iagăr Domnel Cornel şi cei 6 
preoţi parohi. 
 D-na secretar întreabă pe domnii consilieri dacă mai obiecţii sau adăugiri la 
procesul verbal al şedinţei anterioare.Nefiind ,este aprobat cu unanimitate de voturi. 
 Dl.preşedinte prezintă ordinea de zi modificată ,pe care o supune spre aprobare 
şi care este aprobată cu 10 voturi pentru. 
             1.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea donării materialelor rezultate din   
demolarea Şcolii cu clasele I-VIII Cungrea,către parohiile din comună. 
                                 Iniţiator: primar 
                                 Raportează:Alexe Dorel 
             2.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea prelungirii contractului de 
închiriere a brutăriei. 
                               Iniţiator: primar 
                               Raportează: Gheorghe Ioana 
                3.Proiect de hotărâre cu  privire la  aprobarea atribuirii în folosinţă gratuită a 
suprafeţei de 2500 mp teren cu număr  cadastral 589 înscris în CF-29345,în favoarea 
Agenţiei Naţionale pentru  Locuinţe,în vederea construirii de Locuinţe colective 
pentru tineret –Cungrea,  str.Principală nr. 2A. 
                                  Iniţiator: primar 
                                 Raportează:Alexe Dorel 
                4.Proiect de hotărâre cu privire la reorganizarea reţelei şcolare pentru anul 
2012-2013. 
                             Iniţiator:primar 
                             Raportează:Niţi Elena-Mădălina 
               5.Proiect de hotărâre aprobarea funcţionării bibliotecii comunale în incinta 
Consiliului Local vechi din satul Oteştii de Sus. 
                             Iniţiator:primar 
                             Raportează:Niţi Elena-Mădălina 
                6.Raportul de activitate al secretarului pe anul 2011. 
                7.Discuţii,întrebări ,interpelări. 
 Se prezintă materialele întocmite,după care se fac propuneri pentru înscrieri la 
cuvânt. 
 Dl.preşedinte propune ca să se discute mai întâi proiectele de hotărâre cu 
demolarea şcolilor şi cu închierierea brutăriei.Domnii consilieri sunt de acord. 
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 Preoţii parohi au solicitat în scris, să fie donate materialele rezultate din 
demolarea Şcolii Cungrea către parohii. 
 Dl.primar:Noi o să vă  ajutăm cu utilajele şi cu firma care o să o demoleze,iar 
dvs. să aveţi 4-5 oameni,care să le preia. 
 Dl.Nicolae:Cred că ar trebui să stabiliţi anumite zile pentru fiecare parohie. 
 Dl.Ban:Cine o să o demoleze? 
 Dl.preşedinte:Dl.Popescu. 
 Dl.Săndulescu:Se creează o confuzie şi nu e normal ca fiecare preot să vină cu 
oameni.Firma se ocupă de demolare,se aşează materialele rezultate pe categorii şi 
atribuiţi fiecărei parohii după necesităţi. 
 Dl.primar:Le vom distribui în mod egal. 
 Dl.Săndulescu:Zic să le aşezăm pe categorii ,să poată fi păzite să nu se fure. 
 Dl.Popa:Dacă află lumea că sunt pentru biserică,nu le fură. 
 Dl.Săndulescu:Toţi suntem locatari în câte o parohie şi sunt de acord.  
 Dl.Popa:Consiliul local face un gest creştinesc şi un efort financiar susţinut. 
Şcoala  va fi demolată de o firmă,iar plata o face consiliul local.Parohiile iau aceste 
materiale fără niciun efort financiar.Se dă de lucru societăţii,noi scăpăm de această 
clădire,iar dvs. vă alegeţi cu materialele. Am putea să asigurăm şi transportul. 
 Dl.primar:O să vorbim cu cei de la petrom să ne ajute şi ei la transport. 
 Dl.Popa:Referitor la brutărie,dacă legea permite ,să i se dea avizul pentru 
perioada maximă.A avea o brutărie în comună e lucru mare. 
 Dl.Iagăr:Acoperişul stă să cadă şi aş vrea să-l renovez.propun să mi se 
prelungească contractul pe  perioada amortizării investiţiei. 
 Dl.Popa:Nu ştiu dacă este legal să prelungim atât,dar în caz contrar consiliul 
local va plăti. 
 Dl.primar:Trebuie să vă hotărăţi dacă faceţi act adiţional sau vreţi alt contract. 
 Dl.Săndulescu:Îmi aduc aminte că prin anii 2006-2007 a apărut un Ordin al 
Prefectului Jud.Olt cu privire la aceste bunuri care au aparţinut fostului CAP să fie 
vândute sau închiriate.Noi nu trebuie să ne comportăm ca o căpuşă.Trebuie să facem 
un efort să le evaluăm şi să le vindem. 
 Preoţii parohi se regtrag după care se reiau discuţiile. 
 D-na Dumitrescu:Am venit să-mi spun şi eu părerea despre acest local,care este 
al comunei.Nu este o problemă personală.Mi-e îmi este indiferent unde predau ,la 
Ibăneşti sau la Cungrea.Ceea ce mă doare este faptul că după 36 de ani vechime,şcolii 
nu i se dă atenţia care i se cuvine.Simt asta prin copiii mei,părinţii lor,bunicii mei ,care 
au învăţat în acea şcoală ,şi de aceea nu trebuie să dispară,să devină o ruină ,pentru 
nişte orgolii personale.Nu există niciun plan local şi niciun recensămant al 
copiilor.Copiii din satul Mieşti au dispărut din catalogul meu,la fel şi cei de la 
Vîneşti,fără acordul meu. 
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 Dl.primar:Există nişte legi pe care consiliul de administraţie şi consiliul local 
trebuie să le respecte. 
 D-na Dumitrescu:Dar să nu afecteze şcoala.Eu dispar peste 2 ani de catedră,dar 
şcoala rămâne.Gânditi-vă că sunt dascăli care au slujit o viaţă în comună. 
 Dl.Săndulescu:Mutarea bibliotecii e temporară sau definitivă? 
 Dl.primar:Este temporară,până la terminarea şcolii noi.O să vină înapoi. 
 Dl.Nicolescu:Are mai mulţi cititori la Oteşti. 
 Dl.Ban:Referitor la bloc,trebuie să mai facem proiecte? 
 Dl.Alexe:Terenul este înscris în Cartea Funciară. 
 Dl.Niţi:Este o orientare greşită acolo. 
 Dl.Ban:Un bloc din acela trebuia pus peste drum de dispensar. 
 Dl.Lică:Azi au venit la Spătaru dl.primar şi cu directorul firmei care a câştigat 
licitaţia şi au spus că încep lucrările. 
 Dl.Alexe:Dl.inginer a spus că ar trebui luaţi copiii de acolo să nu se întâmple 
vreun accident. 
 Dl.Lică:Sunt săli suficiente acolo şi îi mutăm din una în alta până la terminarea 
lucrărilor. 
 Dl.Ban:Cu Argeşeanu cum rămâne? 
 Dl.primar:A fost o comisie la faţa locului şi s-a întocmit o notă de constatare. 
 Se supun la vot proiectele de hotărâri: 
             1.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea donării materialelor rezultate din   
demolarea Şcolii cu clasele I-VIII Cungrea,către parohiile din comună-10 voturi 
pentru. 
             2.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea prelungirii contractului de 
închiriere a brutăriei-10 voturi pentru,pe jumătatea perioadei iniţiale. 
                3.Proiect de hotărâre cu  privire la  aprobarea atribuirii în folosinţă gratuită a 
suprafeţei de 2500 mp teren cu număr  cadastral 589 înscris în CF-29345,în favoarea 
Agenţiei Naţionale pentru  Locuinţe,în vederea construirii de Locuinţe colective 
pentru tineret –Cungrea,  str.Principală nr. 2A-10 voturi pentru. 
                4.Proiect de hotărâre cu privire la reorganizarea reţelei şcolare pentru anul 
2012-2013-8 voturi pentru menţinerea în forma actuală,2 consilieri nu participă la 
vot:dl.Lică şi dl.Nicolescu. 
               5.Proiect de hotărâre aprobarea funcţionării bibliotecii comunale în incinta 
Consiliului Local vechi din satul Oteştii de Sus-10 voturi pentru. 
 Se declară închise lucrările şedinţei. 
  
                         Preşedinte,                                Secretar, 
                   Constantin NIŢI                      Gabriela ANDRONIE 
  


